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Milí spoluobčané, 

o prvním prosincovém víkendu proběhlo již 
tradiční vítání adventu. Děti z naší malotřídky za 
vydatné pomoci celého pedagogického sboru 
základní školy připravily krásné vystoupení. 
Během sobotního odpoledne jsme si mohli 
zakoupit výrobky a dobroty s vánoční tématikou, 
které si pro nás přichystali maminky a tatínkové 
dětí navštěvujících mateřskou a základní školu. 
Výtěžek ve výši 27 800 Kč bude rozdělen rovným 
dílem mezi mateřinku a základku a budou z něj 
zajištěny vzdělávací a kulturní akce/výlety pro 
děti. Děkujeme všem, kteří naší škole a školce 
pomáhají, a umožňují jí být nedílnou součástí 
života v obci. 

V průběhu podzimu jsme uskutečnili další veřejné 
akce jako Dětské rybářské závody, Drakiádu, 
Posvícenský koncert Martina Růži, Adventní 
tvoření, návštěvu Mikuláše, anděla a čertů, 
fotbalové rozlučky mládežnických a žákovských 
družstev nebo vánoční koncert v místním kostele. 
Moc děkuji místním spolkům a dobrovolníkům za 
čas, který věnují jejich organizaci. 

V posledním čtvrtletí tohoto roku jsme dokončili 
stavební práce na novém chodníku a veřejném 
osvětlení směřujícím od kapličky k budově 
mateřské školy. V průběhu stavby jsme řešili dílčí 
technologické problémy, kterým se ale u realizace 
takovéhoto typu investice těžko dá předejít, 
harmonogram se nám nakonec podařilo dodržet a 
stejně tak plánované výdaje. Aktuálně řešíme 
možnost snížení rychlosti nebo alespoň zákres 
bezpečnostních piktogramů v tomto silničním 
úseku. Jedná se o prostor, kde je koncentrováno 
velké množství veřejných prostranství (hřbitov, 
kaplička, pomník padlých, sportovní areál, 
ordinace praktického lékaře, výdejní Z-BOX, 
budova MŠ, kostel) a tím pádem zvýšený 
automobilový provoz a pohyb chodců nebo 
cyklistů. 

Na návsi jsme zvládli zajistit obměnu všech 
dětských herních prvků za nové, které tak mohou 
nadále dělat radost malým dětem. Velmi nám s 
realizací pomohli členové rybářského sdružení a 
ZS Kratonohy, a.s., kteří zajistili demontáž 

původního hřiště, za což děkujeme. Střecha 
budovy obecního úřadu prošla před příchodem 
podzimních dešťů parním čištěním betonových 
tašek s aplikací biocidní ochrany, jedná se o první 
krok ke komplexní obnově vnějšího vzhledu této 
nemovitosti. https://www.kratonohy.cz/projekty 

Se Státním pozemkovým úřadem, který byl 
vlastníkem části pozemků pod chodníkem směrem 
na Obědovice, jsme dohodli podmínky jejich 
bezúplatného převodu. Obec je majitelem této 
komunikace v kratonožské části katastru, ale 
nikoliv pozemků pod ní, což komplikuje naši snahu 
jakékoliv rekonstrukce do budoucna. Obecní podíl 
jsme nyní navýšili o přibližně 120 metrů délky a 
620 m2. 

Celkový rozpočet obce činí na příští rok 18,5 mil. 
Kč a jsou v něm zahrnuty investice, kterými 
pokračujeme v postupné rekonstrukci obecních 
budov, komunikací a veřejných prostor. Dokončili 
jsme výběr zhotovitele na obnovu účelové 
komunikace k budově ČOV, realizace by měla 
proběhnout příští rok v květnu. Probíhá výběr 
dodavatele na opravu víceúčelové budovy, ve které 
sídlí obecní úřad. V plánu je také přestavba 
volného nájemního bytu v Pálence, který je 
aktuálně v neobyvatelném stavu. Zadali jsme 
zpracování projektové dokumentace na získání 
stavebního povolení pro rekonstrukci silnice 
kolem bytovek. Řešíme opravu hřbitovní zdi v 
urnovém háji a možnosti zpevnění průchozích 
cestiček na celém hřbitově. Snažíme se dotáhnout 
do konce bezúplatný převod pozemků v areálu 
f o t b a l o v é h o h ř i š tě , k t e rý p a t ř í s t á t u , 
předpokládáme, že ale část z nich budeme muset 
odkoupit za tržní kupní cenu. Rádi bychom 
rozšířili parkovací stání před budovou domova 
důchodů a základní školy, vzhledem k tomu, že zde 
auta stojí podélně na silnici nebo na trávě/v bahně. 
V budově základní školy proběhne další etapa 
výměny elektroinstalace a světel. V mateřské škole 
musíme zrealizovat kompletní rekonstrukci 
topného systému vč. výměny plynových kotlů. Na 
multifunkčním hřišti dokončíme výměnu osvětlení 
a do prostoru fotbalového areálu doplníme 
workoutové hřiště . To je výčet finančně 
nejnáročnějších investičních akcí pro příští rok v 
objemu cca 6,5 mil. Kč a budeme se snažit 
společnými silami vše postupně během roku 2025 
zrealizovat. 

Příspěvek starostky

https://www.kratonohy.cz/projekty


Přeji Vám krásné svátky vánoční a do nového roku 
hlavně pevné zdraví. 

  

Markéta Vinšová, starostka 



Střípky ze školy

Září – prosinec ve škole 

První čtvrtletí školního roku 2024/2025 je za námi 
a my se můžeme s pýchou ohlédnout za svou 
prací. Na konci měsíce září jsme si užili Projektový 
den s roboty. Naši školu navštívil odborník na 
robotiku, který s sebou přivezl roboty první 
generace na bázi umělé inteligence Loonu a 
ClicBota. Loona je vybavena pokročilou umělou 
inteligencí, která jí umožňuje rozpoznávat a 
reagovat na povely, komunikovat až v 8 jazycích a 
poskytovat informace o různých tématech, což z ní 
činí nejen zábavného společníka, ale také 
už i tečného pomocníka ve vzdě lávání a 
každodenním životě. Loona reagovala na hlasové 
příkazy, programování Loony bylo i pro menší děti 
snadné a zábavné. 

Také ClicBot je inovativní robotický společník s 
ohromným potenciálem ve vzdě lávání a 
kreativním programování. Jeho umělá inteligence 
je navržena tak, aby podporovala kreativitu, učení 
a inovace, což činí z ClicBota víceúčelového 
partnera pro všechny, kteří hledají výkonného 
robota s vysokou mírou inteligence. Žáci využili 
znalostí z blokového programování a Clicbota 
rozpohybovali. 

V tomto školním roce jsme pro žáky 
připravili nabídku čtyř zájmových 
kroužků konaných v rámci školní 
družiny pod vedením Bc. D. Richterové, 
hudebně dramatický kroužek s Mgr. J. 
Komárkovou a D. Richterovou i 
keramiku s Mgr. L. Janelovou. 

Již druhým rokem se zapojujeme do 
projektu Reflexáci zachraňují životy. 
Vidět a být viděn je základní pravidlo 

bezpečnosti na silnicích. Chodec vybavený 
reflexními prvky je pro řidiče viditelný 10x více, 
než chodec v tmavém oblečení bez reflexních 
prvků. Reflexáci jsou reflexní samolepky vyrobené 
z reflexních fólií s odrazivostí světla 200-400 
metrů i za snížené viditelnosti. 

Zákon ukládá každému z nás, přesněji každému 
účastníkovi silničního provozu (chodec, řidič, 
cyklista, motocyklista,...), povinnost nosit reflexní 
prvky. Kdy a kde? Za zhoršené viditelnosti a za 
hranicí obce. Možná si teď říkáte, že jste v pohodě, 
protože se pohybujete jen ve městě a za dne. Ale 
pozor! Zhoršená viditelnost neznamená jen tmu, 
ale také déšť, sníh, šero nebo mlhu. A s 
neosvětlenou silnicí nebo chybějícím chodníkem 
se můžete setkat i ve městě. Co z toho plyne? Že i 
ve městě, když prší nebo je mlha, bychom jako 
chodci měli dělat všechno proto, aby nás ostatní 

účastníci silničního provozu 

d o b ř e v i d ě l i . 
Neriskujme zbytečně 
a b uďm e v i dě t s 
Reflexáky 

· Reflexáky si nalepte 
na konce rukávů, na 
kalhoty blízko kolen 
a do úrovně pasu. 

· Pokud jezdíte na 
k o l e , n a l e p t e s i 
reflexní samolepku 
také na přilbu a kolo. 

· Nic nezkazíte ani 
umístěním Reflexáků 
na batoh, nebo tašku. 

Dne 2. 10. 2024 děti ze 
2. a 3. třídy navštívily 
Městskou knihovnu v 
H r a d c i K r á l o v é – 
Kukleny, kde na ně paní 
knihovnice čekala s 
tématem Ilustrátoři 
dětských knih. 



V září 2024 jsme se připojili k více než stovce 
škol, které provedly v aplikaci Včelka 
d i a g n o s t i k u r a nýc h m a t e m a t i c kýc h 
dovedností v prvních třídách v rámci projektu 
Matematika bez bariér 2024, aby odhalily 
skryté mezery, které brání prvňáčkům v 
porozumění nového učiva hned na začátku 
školní docházky. Proč a jak odhalovat skryté 
mezery v matematice? Matematické 
dovednosti jsou silně hierarchické. Pokud 
žákovi například nejde sčítání a odčítání, 
může být příčina už v raných matematických 
představách. Jakkoliv intenzivní doučování 
sčítání a odčítání mu nemůže pomoci. Takový 
žák se i přes veškerou snahu 
všech zúčastněných nemůže 
naučit navazující koncepty. Je 
proto důležité tyto skryté 
mezery objevit včas a co 
nejdříve je doplnit. Během 
diagnostiky žáci procházeli 
vybranými cvičeními ve Včelce, 
která mají vypovídající hodnotu 
pro odhalení silných a slabých 
stránek. Diagnostika byla 
adaptivní, v průběhu se př izpůsobovala 
schopnostem daného žáka. Díky tomu byla 
průměrná doba trvání diagnostiky jen cca 20 
minut. Žáky testování velice bavilo, protože bylo 
provedeno zábavnou interaktivní formou. S 
aplikací Včelka pracujeme v hodinách i nadále, 
žáci si tento způsob formy procvičování velice 
oblíbili. Škola zapojená do projektu automaticky 
získala školní licenci aplikace Včelka do konce 
listopadu 2024. Součástí licence byly kromě 
matematiky také další předměty – čtení, čeština a 
angličtina. 

Včelka 

S informacemi se setkáváme na každém 
kroku. V dnešní době máme opravdu 
rychle přístup k velkému množství 
zpráv a novinek. Z toho plyne potřeba 

umět tyto zprávy zpracovat, ověřovat, 
kriticky k nim přistupovat, hodnotit, třídit, sestavit 
si z nich pro sebe souhrn, apod. To je požadováno 
nejen od nás, stejný tlak je i na děti. Ve školách je 
učíme zpracovávat informace nejen od nás, z 
učebnic, ale i z internetu, od umělé inteligence. 
Učíme je bezpečnosti na internetu, sociálních 
sítích, kritickému myšlení, a mnohému dalšímu. 

To opravdu není 
málo. Mnohé ze 
z á k l a d n í c h 
dovednost í p ř i 
z p r a c o v á n í 
informací jsme si 
p ř i p o m n ě l i 
2 4 . 1 0 . 1 0 2 4 v 
rámci Světového 
dne pro rozvoj 
informací. 

Ve čtvrtek 31. 10. jsme na naší škole oslavili svátek 
Halloween. Do příprav tohoto svátku se zapojili i 
rodiče, kteří společně se svými dětmi připravili 
mnoho strašidelných, vzhledově odporných, ale 
chuťově vynikajících halloweenských dobrot. 



V pů lce listopadu naše škola zaž i la 
nezapomenutelný den, kdy k nám přijela 
neslyšící lektorka Radka Shánělová, která 
spolupracuje s tlumočnicí Lucií Tuzovou. 
Jejich cíl byl jasný – přiblížit žákům ze 4. a 5. 
ročníku život a kulturu neslyšících. Program byl 
velmi zajímavý a interaktivní. Děti měly možnost 

dozvědět se o 
r o z d í l e c h 
m e z i 
znakovanou 
č e š t i n o u a 
z n a k o v ý m 
jazykem, což 
b y l p r o 
mnohé z nich 
n o v ý a 
f a s c i n u j í c í 

koncept. Radka a Lucie připravily množství aktivit, 
které pomohly dětem pochopit, jak se neslyšící 
lidé dorozumívají a jak funguje jejich každodenní 
život. Žáci se naučili několik základních znaků, 
jako například „ahoj“, „dobrý den“ a další užitečné 
fráze. Bylo úžasné sledovat, jak se děti snažily 
znaky opakovat a používat je v praxi. Atmosféra 
byla plná nadšení a smíchu, a děti si odnášely 
nejen nové znalosti, ale také pozitivní zážitky. 
Tato zkušenost nám pomohla nejen rozšířit obzory 
našich žáků, ale také posílit povědomí o 
různorodosti a respektu k lidem s handicapem . 

Koncem listopadu se začali scházet ve škole 
budoucí prvňáčci v rámci Předškoláčku. Čeká je 
celkem 7 setkání s paní učitelkou Michaelou 
Šnorbertovou. 

Neobyčejné autorské čtení - ELIMINACE ŠIKANY, 
STMELENÍ KOLEKTIVU aneb PREVENCE JINAK, 
pod vedením trutnovská autorky Renaty Wayana 
se konalo dne 27. 11. , kdy naši školu navštívila 
paní spisovatelka, která dětem poutavě představila 
svou knihu - Indigo, dítě z křišťálu. Na základě této 
knihy - tohoto seberozvojového fantasy příběhu s 
dětmi dále pracovala. Cílem spisovatelčina 
vystoupení bylo nejen přivést děti zpět ke knihám, 
ale především k sobě navzájem - posílit pozitivní 
třídní klima a to jemnou formou - skrze příběh, ve 



kterém se děti nenuceně shlédly 
v hlavních postavách, často v 
nich našly samy sebe (posměšky, 
povyšování se nad někoho, 
"skupinkování a odstrkování" 
někoho, nedostatek sebevědomí 
aj.). Děti se otevřely, hodně 
mluvily. Skrze tento příběh a 

diskuzi k jednotlivým úryvkům autorka cílila na 
zvýšení vlastního sebevědomí, toleranci druhých, 
respekt, vzájemné pochopení, přijetí druhých i 
přes jejich odlišnost a stmelení třídy jako týmu. 

30.11. Adventní vystoupení 



V sobotu 30.11.2024, v atmosféře 
očekávání a radost i , se v 
K r a t o n o h á c h u s k u t e čn i l o 
tradiční rozsvícení vánočního 
stromu. Žáci ZŠ v Kratonohách se 
na tuto př í lež itost peč l ivě 
připravili a vytvořili krásné 
adventní pásmo. Program byl 
velmi pestrý a plný emocí. Děti 
se svými výkony dokázaly 
navodit tu 
s p r á v n o u 
v á n o č n í 
atmosféru, 
k t e r á 
v š e c h n y 
p ř í t o m n é 
z a h ř á l a u 
srdce. 

Podzim ve škole mateřské 

Podzimní období v mateřské škole je vždy plné 
oblíbených činností. První z nich byla sklizeň 
mrkve. Část úrody putovala do školní jídelny a 
druhou sklizeň darovaly děti do krmelce po 
domluvě s členy Mysliveckého spolku Kratonohy a 
ve spolupráci s rodinou Křepelových. Vůně 
jablečného závinu, který si děti samy připravily 
poté, co si plody z jabloně otrhaly, provoněla celou 
školku a potěšila i mlsné jazýčky. Nezapomnělo se 
ani na zazimování broučků do nových hmyzích 
domečků na zahradě mateřské školy. S příchodem 
větrných dnů bylo možné realizovat i tolik 
oblíbené pouštění draků. 

Při velmi zajímavém programu o dravcích a sovách 
si děti mohly poslechnout řadu zajímavostí ze 

ž i v o t a t ě c h t o ž i v o č i c hů . 
Nechyběla ukázka jejich výcviku, 
při které dětem nad hlavou 

p r o l e t ě l o 
k á n ě 
H a r r i s o v a , 
d á l e s i 
m o h l y 
z b l í z k a 
prohlédnout 
a pohladit 
o r l a 
s k a l n í h o , 
p o š t o l k u 
o b e c n o u , 
v ý r a 
ušatého či 
s o v u 
pálenou. 

Podzim nám 
t a k é 
zpříjemnilo 
pohádkové 
představení 
O Bajajovi, 
o b l í b e n ý 
p l y š á k o v ý 
den a akce s 
n á z v e m 
Školka plná 
duchů a dušiček. 

V enviromentálním programu Co ví kapička Jára se 
děti hravou formou dozvěděly vše o koloběhu vody 
a ochraně životního prostředí. 

Do třídy Hvězdiček přibyl nový herní komponent 
ve tvaru letadla na rozvoj smyslového vnímání a 
jemné motoriky. Dále byly zakoupeny nové 
pomůcky do tě locvičny v rámci rozvoje 
pohybových dovedností. 

V následujících dnech se chystáme na příchod 
zimy a tolika oblíbených vánočních tradic, také se 
těšíme na příchod Mikuláše s jeho pomocníky ze 
základní školy.



Informace k poplatkům a 
platbám v roce 2025 

Poplatek za odstranění komunálních odpadů 
2025 

Výše poplatku zůstává bez změny a nadále činí 
740,00 Kč za osobu přihlášenou v obci k trvalému 
pobytu nebo trvale neobydlenou nemovitost.  
Splatnost poplatku je k 30. 4. 2025. 

Poplatek ze psů 2025  

Výše poplatku se také nemění a činí 100,00 Kč za 
psa staršího 3 měsíců, jehož držitelem je osoba 
přihlášená na území obce. Splatnost poplatku je k 
30. 4. 2025. 

Platby za stočné za rok 2024 

Výše stočného za rok 2024 byla stanovena na 
41,00 Kč vč. DPH/m3.  Stočné bude hrazeno na 
základě faktury se splatností do 30. 6. 2025.  

Podklady k jednotlivým poplatkům a platbám 
budou zaslány všem povinným plátcům písemnou 
formou. 

Pokud došlo ke změně v počtu osob ve Vaší 
d o m á c n o s t i , p ř í p a d n ě d a l š í c h ú d a jů , 
upozorňujeme Vás na zákonnou povinnost 
aktualizace údajů rozhodných pro výpočet a 
evidenci stočného i obou poplatků. 

Oznámení změn doručte prosím do kanceláře obce 
paní Kadavé, tel. 495 451 617, 732 561 215, email: 

obec@kratonohy.cz 

Potřebné formuláře naleznete na webových 
stránkách obce pod záložkou Obecní úřad – 
Formuláře. 

mailto:obec@kratonohy.cz


Domov důchodců 
Humburky, pracoviště 
Kratonohy 

V listopadu 2024 byl nově zahájen provoz domova 
pro seniory v Kratonohách, zař ízení je 
provozováno Domovem důchodců Humburky, 
příspěvkovou organizací Královéhradeckého kraje. 

Domov se již zapojil do života obce Kratonohy a 
využil pozvání prezentovat výrobky klientů na 

adventních trzích pořádaných obcí, jak je 
možno vidět na fotografiích. Náš domov také 
navštívily děti z místní školy a svým krásným 
v y s t o u p e n í m v y t v o ř i l y p ř í j e m n o u 
předvánoční atmosféru. 

Děkujeme občanům Kratonoh za hezké přijetí a 
těšíme se na spolupráci. Všem přejeme příjemné 
Vánoce a do nového roku pevné zdraví a pohodu. 

Klienti a zaměstnanci Domova důchodců Humburky, 
pracoviště Kratonohy 



Příspěvek kronikáře p. 
Josefa Zackla 

Pokračování výpisu původních obyvatel v 
konkrétním čísle popisném v naší obci. 

Čp. 17 

1777   Semenec                                     

1783  Fr. Jelínek                                      

1793   Martin Drnek                                  

1840  Karel Němec                                   

1841  Václav Vorel                                    

1847   Chmelař                                        

1865  Antonín Vorel  

1870 - 1954 Bažantovi 

1890  Petráček      

1920  Pánkovi 

1925  Homolovi 

Čp. 18 

1777  Jiří Synek                                         

1780  Jelínek- řezník                                

1783  Jan Vokoun 

1841  Jan Vlasák 

1890  Václav Malý, syn Josef a manželka Marie  

1920  Jan Novotný , který byl poslední policajt v 
naší obci. Také chodil po obci s bubínkem a 

hlásil různé zprávy.     

Čp. 19 

1778  rodina Lipavských, domek s doškovou 
střechou 

1782  rodina Duškova, Antonín a Jiří 

1830  Jan Voráček 

1840  Josef Hladík 

1860  Jan Brzický 

1862 Holubec, pekař, který zde začal s tímto 
řemeslem 

1888  Jan Klazar, dům přestavěl pro svůj obchodní 
záměr. Nabízel veškerý sortiment zboží, např. 
potraviny, uhlí, oblečení, atd. 

Po požáru r. 1893 byl dům prodán manželům 
Kotkovým r. 1923. Pan Kotek byl pekař a pro svoji 
pekárnu př istavě l prostor i s krámkem. 
Zaměstnával místní občany a vychoval si také 
učně. 

Pekárna sloužila do padesátých let 20. století, 
dokud to komunistický režim dovolil. 

V domě našlo ubytování více zdejších občanů, 
např. učitel Josef Joska, rodina Horynova, 
Bičišťova, Hátlova a další. 

Další majitel byl Štefan Szoták.               

Posvícenský koncert Martina Růži



FK Kratonohy, z.s. 

Skončila nám podzimní část sezony, 
která se nám nepodařila. Nenavázali 
jsme na podařené vystoupení v jarní 
části sezony. Stále bojujeme s 
několika podstatnými důvody, kvůli 
kterým se nám nedaří. Prvním z 
nich jsou nemoci a zranění, to 
bohužel nijak ovlivnit nemůžeme. 
Druhým je tristní docházka na 
tréninky, bez kterých to v Okresním 
přeboru už bohužel nejde, což 
pociťují i zkušení hráči. A za třetí 
nemáme druhého brankáře, se vší 
úctou k Fílovi Vyleťalovi, který nám 
vždycky pomůže a zápas odchytá 
velmi slušně.  

Nezbývá nám než se dát zdravotně 
dohromady a zároveň zkusit přivést 
pár nových hráčů, aby byla dobrá 
zastupitelnost v případě zranění. A hlavně začít 
trénovat. Zimní přípravu plánujeme začít na 
přelomu ledna a února. Chtěli bychom jet na 
několikadenní soustředění a zároveň odehrát i 
nějaká přátelská utkání.  

Z plánovaných akcí, na které bych vás chtěl pozvat 
to bude Silvestrovský fotbálek, který už tradičně 
uskutečníme 31.12. po obědě. Všichni jste zvaní a 
klidně si s námi přijďte i 
zahrát. Další akcí, které se 
u ž t ř e t í m r o k e m 
účastn íme je ha lov ý 
turnaj OFS v Předměřicích 
na Labem, který se koná 
25.1. 2025. Budeme rádi, 
k d y ž n á s p ř i j e d e t e 
podpořit.  

D ě k u j i r o d i č ů m , 
fanouškům, hráčům a 
s a m o z ř e j m ě i o b c i 
Kratonohy za spolupráci, 
doufám, že rok 2025 pro 
nás bude zase o něco 
hezčí a úspěšnější než rok 
letošní.  

Závěrem bych chtěl jménem FK Kratonohy všem 
popřát Veselé Vánoce a hodně zdraví a štěstí do 
nového roku.  

Tomáš Veverka, trenér 





Spolek pro Kratonohy 

Drakiáda 

V neděli 6. října se na fotbalovém hřišti v 
Kratonohách konala Drakiáda spojená s 
dýňováním. Ve vzduchu létalo spoustu krásných 
draků, nebo se o to alespoň usilovně pokoušelo. 
Každý si mohl vydlabat dýni dle své fantazie. Pro 
děti byly připravené i jiné aktivity, jako například 
malování sádrových odlitků v podobě duchů, 
dýní a jiných, nebo oblíbené megabubliny. Děti 
měli možnost zaplnit bříška opečeným buřtíkem 
a sladkou medailí. Počasí i účast byla skvělá, 

všichni jsme 
s i u ž i l i 
k r á s n é 
p o d z i m n í 
odpoledne. 

Adventní 
tvoření 

Již třetím 
rokem jsme 
uspořádali 
a d v e n t n í 
tvoření pro 
d ě t i a 
r o d i č e , 
k t e r é s e 
k o n a l o v 
s á l e 
o b e c n í h o 

hostince U 
Kaštanu v 
sobotu 23. 
l i s topadu. 
P r o d ě t i 
b y l y 
připraveny 
stanoviště, 
kde si mohly 
například ozdobit perníčky, vytvořit adventní 
věnec z živých větviček, svícen tvořený 
ubrouskovou technikou nebo sněžítko. Menší 
dětičky si mohly namalovat přáníčko, jmenovku 
na dárek nebo obrázek pro Ježíška. Pro rodiče 
nechyběl na posilnění tradiční svařák. Akce se 
jako každoročně v yda ř i la a vš i chni s i 
vychutnávali atmosféru blížících se Vánoc. 

Jako každý rok bych chtěla poděkovat všem 
členkám spolku, zejména těm, které se podílí na 
přípravách a pořádání akcí a také Vám, kteří se 
účastní te těchto akc í . Velký d ík pat ř í 
zastupitelům obce Kratonohy, se kterou aktivně 
spolupracujeme. Doufáme, že se brzy potkáme a 
užijeme si 
s p o l e č n é 
chvíle.  



Chtěli bychom Vám tímto popřát 
krásné svátky vánoční a do nového 
roku hlavně zdraví.  

Pavlína Jiránková, předsedkyně 



Myslivecký spolek 
Kratonohy 

Myslivecká péče o zvěř je na podzim i v 
zimním období velmi důležitá. O tom jsme si 
povídali s dětmi z mateřské školky v lesíku, 
kde je umístěn krmelec a zásyp. Děti 
vypěstovaly ve školce mrkev a přinesly ji 
zajícům, aby si mohli vytvořit tukovou 
zásobu pro překonání zimního období. 
Dětem jsme na obrázcích ukázali zvěř, 
kterou mohou vidět na poli, louce nebo v 
lese. Za odměnu dostaly magnetku zajíce 
polního. 

Všechny občany srdečně zveme na 
MYSLIVECKÝ PLES, který se uskuteční 11. 
ledna 2025. 

Přejeme radostné a klidné Vánoce, hodně štěstí a 
zdraví v novém roce 2025. Marcela Křepelová













Společenská kronika

Opustil nás 

Souček Zdeněk, dne 30.9.2024 (Domov Libuše) 

Čest jeho památce! 

Jubilanti 

60 let oslavili   Veverková Romana z Kratonoh 

                                Šiklová Ivana z Michnovky 

                               Hamák Stanislav z Kratonoh 

                                Králová Zuzana z Kratonoh 

65 let oslavila       Novotná Miroslava z Kratonoh 

70 let oslavil        Doležel Milan z Kratonoh 

75 let oslavili      Jančárková Hana z Kratonoh 

                                Schejbalová Dagmar z Kratonoh 

80 let oslavili       Kašpar Josef z Kratonoh 

                              Schejbal Miloš z Kratonoh 

                              Khol Zbyněk z Kratonoh 

                              Košťálová Jana z Kratonoh 

                              Vosáhlo Ladislav z Kratonoh 

85 let oslavil       Vítek František z Michnovky 

90 let oslavil         Mázl Vlastimil z Kratonoh          

Gratulujeme oslavencům a 
přejeme pevné zdraví do 
dalších let! 





Obecní zpravodaj vydal Kulturní výbor Zastupitelstva obce Kratonohy nákladem 320 ks. Periodický tisk 
územního samosprávního celku. Vydání dalšího čísla zpravodaje připravujeme na 1. čtvrtletí 2025. Uzávěrka 
příspěvků bude 10. března 2025. Publikace je registrována Ministerstvem kultury pod evidenčním číslem MK 
ČR E 20091. Redakční rada si vyhrazuje právo na grafickou a gramatickou úpravu příspěvků. Za správnost 
příspěvků (zejména po právní stránce) odpovídá vždy autor příspěvků. Názory autorů̊ příspěvků nemusí být 
shodné s názory redakční rady či zastupitelstva obce. Každé číslo je doručováno do všech domácností našich 
obcí zdarma.  

Realizace www.funprint.eu

Připravované akce 

21.12.2024  Vánoční koncert 

24.12.2024  Půlnoční 

31.12.2024  Zavírání vody 

31.12.2024  Silvestrovský fotbálek - po obědě 

4.1.2025   Tříkrálová sbírka 

11.1.2025   Myslivecký ples 

18.1.2025   Novoroční pochod 

11.2.2025    od 17:00 hod. beseda Výživa není      
      složitá 

4.3.2025    od 10:00 hod. beseda Média aneb doba   
      (bez) informační  

22.3.2025   Fialkový ples  

23.3.2025  Dětský karneval  

http://www.funprint.eu
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